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چرا فغا نى
پرسپولیس- پدیده را سوت نزد؟

بامداد روز گذشــته فدراسيون فوتبال که قبلا 
اعلام کرده بود عليرضا فغانی ديدار پرسپوليس 
و پديده را ســوت  می زند، ناگهــان قضاوت اين 
بازی را به اشکان خورشيدی سپرد. اين موضوع 
واکنش های تندی را از سوی  هواداران پرسپوليس 
به همراه داشــت تا اين که فغانی خودش لب به 
سخن گشــود و توضيح داد. او گفت:   «به کميته 
 داوران اعلام کردم که شرايط بدنی ام خوب نيست 
و زير سرم هستم. می گويند بازی هما را قضاوت 
کردی و الان  مريض شدی که خيلی عجيب است. 
سوال من از آن دسته از آقايان اين است که آيا من 

نمی توانم مريض شوم؟» 

داد
روی

شهروند| شروع پخش برنامه عصر جدید از شبکه سه سیما ابهام هایى را درباره پخش رقابت هاى 
مهم فوتبال اروپا از این شبکه به وجود آورده است. از آنجا که برنامه جدید شبکه سه، شنبه و یکشنبه 
شب ها روى آنتن مى رود، با خیلى از مسابقات لیگ هاى معتبر اروپایى تداخل خواهد داشت؛ اتفاقى 
که احتمالا به نفع شبکه ورزش تمام مى شود و از این پس تمامى رقابت ها ازجمله بازى هاى بزرگ 

شنبه و یکشنبه ها روى آنتن شبکه ورزش مى رود.
«عصر جدید»به  جاى  فوتبال

قطعا مدیران شبکه سه به این موضوع آگاه بودند که شنبه و یکشنبه ها لیگ هاى معتبر اروپا در 
جریان هستند و معمولا برنامه گزارش ورزشى مهمترین بازى ها را روى آنتن مى برد. با این حال 
زمان پخش برنامه «عصر جدید» شنبه و یکشنبه ها بعد از اخبار شبانگاهى تعیین شده که مانع از 
پخش رقابت هاى فوتبال مى شود. در چند دهه اخیر خیلى از علاقه مندان به فوتبال نمایش تیم هاى 
مورد علاقه خود را از شبکه سه تماشا کردند؛  اگر چه این اتفاق در سال هاى اخیر به مرور به خاطر 
تأسیس شبکه ورزش کمرنگ تر شده است. حالا دیگر باید بگوییم که رسما دیگر خبرى از لیگ هاى 
اروپایى روى آنتن شبکه سه نیست؛ مگر این که ساعت این بازى ها زودتر از برنامه «عصر جدید» 

باشد و دست مسئولان این شبکه را براى پخش آن باز بگذارد. 
تماشاى ال کلاسیکو از شبکه ورزش؟

برنامه «عصر جدید» تازه آغاز شــده و به این زودى ها نباید منتظر اتمام آن باشــیم. در همین 
هفته هاى نخست مسئولان شبکه سه با یک چالش بزرگ دست وپنجه نرم خواهند کرد. یکشنبه، 
12 اسفندماه تیم هاى رئال  مادرید و بارسلونا از ساعت 22:30 به مصاف هم مى روند؛ دیدارى که 
دقیقا با پخش برنامه «عصر جدید» تداخل دارد. در سال هاى اخیر همواره عادت داشتیم ال کلاسیکو 
را از شبکه سه تماشا کنیم، اما اگر تصمیم جدیدى اتخاذ نشود، احتمالا این بار چنین مسابقه مهم 

و پربیننده اى روى آنتن شبکه ورزش مى رود و البته با برنامه جدید شبکه سه همزمان خواهد شد. 
شبکه سه و فوتبال؛ هر روز دورتر مى شوند!

در سال هاى اخیر پخش نشدن خیلى از بازى هاى بزرگ از شبکه سه صداى انتقاد علاقه مندان 
به فوتبال را درآورده است. از آنجا که در دهه 80 پخش مسابقات فوتبال اروپایى از شبکه سه به اوج 
رسید، خیلى از ایرانى ها در همین مقطع به تماشاى مسابقات اروپایى علاقه مند شدند و از تیم هاى 
خاصى طرفدارى مى کنند. حالا با توجه به پخش یک برنامه از گروه سرگرمى شبکه سه، شاید به 
جرأت بتوان گفت فوتبال و شبکه سه از هر زمان دیگر از هم دور شدند. محدودکردن برنامه نود و 
پخش نشدن این برنامه طى چند هفته دیگر موضوعى بود که برخى انتقادات را به همراه داشت. به 
نظر مى رسد سیاست صداوسیما انتقال اکثر برنامه هاى ورزشى به شبکه ورزش در سال هاى آتى 

است و همین حالا این شبکه طرفداران خاص خود را پیدا کرده است. 
فضلعلى: شاید به خاطر ال کلاسیکو کنداکتور را تغییر دهیم

میثم فضلعلى که از چند ماه قبل به  عنوان مدیر گروه ورزش شــبکه ســه فعالیت خود 

را آغاز کرده، بهترین فردى بود که مى توانســت پاســخ ابهامات مطرح شده درباره پخش 
مســابقات فوتبال اروپایى را بدهد. بعد از این که نتوانســتیم از مجرى و تهیه کننده برنامه 
گزارش ورزشى پاسخ روشــنى دریافت کنیم، ســراغ مدیر گروه ورزش شبکه سه رفتیم. 
فضلعلى درباره تداخل زمان برگزارى مسابقات اروپایى با برنامه «عصر جدید» به «شهروند» 
مى گوید:   «هر زمان که مســابقه مهمى در زمان پخش این برنامه برگزار شود، با تشخیص 
مدیران شــبکه مى توانیم کنداکتور را تغییر دهیم. این البته اتفاق جدیدى نیســت؛ چون 
بارها تداخل هایــى در برنامه ها رخ مى دهد و با تعامل و همــکارى بین بخش هاى مختلف 
بهترین تصمیم را مى گیریم.» وى درباره این که 2 هفته دیگر زمان برگزارى ال کلاســیکو 
با برنامه عصر جدید تداخل دارد، مى افزاید:   «تا الان که همیشــه ســعى کردیم مسابقات 
مهمى مثل ال کلاسیکو را از شبکه ســه به صورت زنده پخش کنیم. این بار هم اگر بتوانیم 
کنداکتور را تغییر دهیم، این مسابقه پخش خواهد شد.» فضلعلى با تأکید بر این که خیلى 
اهل مصاحبه نیست و سعى مى کند با تعامل کارها را پیش ببرد، در پایان به شوخى موضوع 
دیگرى را هم مطرح مى کند: «دوســتان ما در لیگ هاى اروپایى هــم باید همکارى کنند! 
(باخنده) از ایــن اتفاقات در داخل ایــران زیاد رخ مى دهد. به  هر حال ما ســعى مى کنیم 

جذاب ترین برنامه ها را تقدیم مخاطبان کنیم.» 

ال کلاسیکو هم هفته بعد به شبکه ورزش مى رود؟

«عصر جدید» به جاى فوتبال
 شوخى مدیرگروه ورزش شبکه سه در گفت وگو با «شهروند»:   سازمان لیگ هاى اروپایى همکارى کنند!

رامبد جوان از قانون مورفى و پول هاى مشکوك
در سینما مى گوید

اسم پولشویان سینما کف دست رامبد

شــهروند| این روزها آخرین اثر رامبــد جوان در 
ژانر کمدى درحال اکران اســت؛ فیلمــى که به رغم 
بازتاب هاى مثبت از نقدهاى منفى هم درامان نماند. 
او درجشنواره فیلم فجر البته در مقام تهیه کننده بود 
و حالا درســت یک هفته بعد از پایــان آن، انتقاداتى 
را نســبت به منتقدان قانون مورفى مطــرح کرده و 
در گفت وگو بــا مهر، از  ماجراى پو ل هاى مشــکوك 
و آلوده در سینما حرف زده اســت. البته رامبد جوان 
قبل از ساخت «قانون مورفى» فیلمنامه آن را به پیمان 
قاســم خانى داده تا آن را بخواند و مى گوید که از نظر 
پیمان قاسم خانى فیلمنامه هیچ نقص و ایرادى نداشته 
است: «البته بعد هم که فیلم را دید،  خیلى آن را دوست 
داشت.» همان زمان که قانون مورفى با انتقاداتى روبه رو 
شد، رامبد جوان در اینســتاگرام خود بعد از یک نامه 
طولانى براى هوادارانش نوشــت و بعد هم خطاب به 
منتقدان نوشــت که وقت تان را با ما تلف نکنید. او در 
گفت وگوى تازه خود هم همان طور حرف زده اســت: 
«نقدها را مى خوانم اما واقعیت این اســت که اهمیت 
چندانى برایم ندارد. اصولا ما هنرمندان و کسانى که در 
میدان هنر کار مى کنیم، تا به امروز از نظرات منتقدان 
چیزى نیاموخته ایم اما همچنان مشغول کار هستیم. 
هنوز دغدغه هاى جدى و مهــم داریم و کارمان را هم 
مى کنیم. احتمالا هم طیفى پاســخ مى دهند، چون 
چیزى نیاموخته ایم کارهایتان این قدر مزخرف است! 
در جواب مى گویم، ما کار خودمان را مى کنیم و شما 
هم کار خودتان را؛ هرکسى کار خودش .» رامبد جوان 
درباره ماجراى پول هاى مشکوك هم مى گوید: «شک 
ندارم در سینما پولشویى اتفاق افتاده و بازهم مى افتد. 
در این زمینه که شــک ندارم، همه هم مى دانیم این 
واقعیت اســت و حتى مى دانیم چه کسانى هستند و 
در کدام پروژه ها مشــغول اند اما گردش مالى سینما 
مگر چقدر است که بخواهیم این قدر روى آن حساس 
شویم. به نســبت خیلى از صنایع دیگر، گردش مالى 
سینما شوخى است. سعى مى کنم آلوده به پول هاى 
مشکوك نشوم. نهایت کارى که مى توانم بکنم، همین 
است که فیلم هایم را در منطقه امنى محافظت کنم تا به 
این جریان آلوده نشود.» او براى شفاف سازى کارهایى 
که ساخته هم، توضیحاتى دارد: «براى «قانون مورفى» 
3.5 میلیارد تومان هزینه کرده ایم. حساب کرده بودیم 
با پولى که داریم، مى توانیم 4 فیلم بسازیم اما خروجى 
آن شد 3 فیلم! این خیلى مهم است که ما آگاه باشیم 
در فرآیند تولید و ســرمایه گذارى یک فیلم دقیقا چه 

مراحلى طى مى شود. »

هیجان انگیز

يکشنبه شب مراسم افتتاحيه سريال «رقص روی شيشه» به کارگردانی مهدی گلستانه با رونمايی از قسمت 
 نخست اين مجموعه ويژه شبکه نمايش خانگی، برگزار شد. در اين مراسم قسمت نخست سريال با تيتراژی با 
صدای ياسر بختياری معروف به ياس برای مدعوين پخش شد و  اين درحالی بود که ياس خود نيز ميهمان اين 
مراسم بود . با اين حال ۲۹ بهمن دو نسخه متفاوت از سريال در تهران و شهرستان ها توزيع شد، به گونه ای که در 
نسخه  شهرستان صدای ياسر بختياری (ياس) بر روی تيتراژ سريال است، ولی در نسخه تهران صدای او از سريال 

 حذف شده و طبق شنيده ها قرار هم نيست در قسمت های بعدی سريال تيتراژی با صدای او وجود داشته  باشد.

صداى «یاس» 
براى تهرانى ها 
ممنوع است! 

هوشنگ مرادی کرمانی: 
«مخالفان دینى و اخلاقى 
صادق هدایت شاید درست 
بگویند، امــا در کنار اینها 
نمى گویند که او نویسنده 
بسیار خوبى هم بوده اســت. بى انصافى زیادى در 
حق هدایت صورت گرفته است، زیرا ما بلد نیستیم 
مســائل را درســت تحلیل کنیــم. فقط فحش 
مى دهیم یا بیهوده تمجید مى کنیم. دشــمنان 
صادق هدایت بیشــتر براى ماندگارى او زحمت 

کشیدند تا دوستان او.»

مرتضی پورعلی گنجی: 
«من بعــد از جام جهانی 
ازتيم های کان فرانســه و 
دوسلدورف آلمان، ترابزون 
ترکيــه و   خنــک بلژيک 
پيشنهادهای جدی داشتم، اما نمی دانم اسمش را 
اشتباه بزرگ بگذارم يا ريسک زياد که باعث شد 
من  تا آخرين لحظه منتظر تيم برايتون بمانم. از 
قبل درباره حضورم در برايتون با من صحبت کردند 
و من زيادی  منتظر اين تيم ماندم و باعث شــد تا 
پيشــنهادهای ديگرم را از دست بدهم. می توانم 
بگويم بزرگترين اشــتباهم اين  بــود که منتظر 
برايتون مانــدم و به پيشــنهادهای ديگر توجه 

نکردم. »

تبريــزی:  کمــال 
«فیلم هــاى کمــدى آثار 
عامه پسندى هستند و به 
جشــنواره اى  اصطــلاح 
نیســتند و تقریبــا بخش 
زیادى از فیلم هاى قابل اعتنــا و مهم که در اکران 
 سال آینده به نمایش درخواهند آمد، در جشنواره 
فیلم فجر امسال رونمایى شدند و تعداد فیلم هاى 
غیرکمدى خوبى که از جشنواره بیرون مانده اند و به 
دلایل مختلف فرصت حضور در جشــنواره پیدا 
نکردند، از تعداد انگشتان دست تجاوز نخواهد کرد.»

احمدزاده:  فرشــاد 
«هرکســی در زندگی اش 
اشــتباه می کند و جوان 
هستيم. بعضی وقت ها آدم 
در عصبانيــت  حرف هايی 
می زند که نبايد بزند. همه می دانند وقتی عصبانی 
هستيم خيلی از ماها چيزهايی می گوييم که اصلا 
در  واقعيت آن نيست. شما از تدارکات بگير تا ليدر 
باشــگاه همه برای پرســپوليس دارند زحمت 
می کشند، همه به  پرســپوليس عرق دارند. ولی 
بعضی وقت ها مربی از بازيکن ناراحت می شــود، 
ليدر از بازيکن، هــوادار از بازيکن ولی  خب پيش 
می آيد. اين هميشه در فوتبال هست و فوتبال هم 
برای همين است که جذاب است و هميشه در آن 

 وجود دارد .» 

ره
چه

همه هواداران احسان 
پخش دو قسمت نخستين برنامه  استعداديابی تلويزيون در فضای مجازی بازتاب های 
پرشماری را موجب شده. بازتاب هايی مثل تمام کارهای سابق احسان عليخانی، صفر و 
صدی؛ که از ستايش مطلق تا نفی مطلق را شامل است. موضوعی که البته به  نظر می رسد 
از نگاه احسان عليخانی چندان اهميتی هم ندارد؛ و همين که عصر جديد توانسته خبرساز 
و جنجالی شود، يعنی که موفق شده. اين برنامه ساز با چاپ عکسی از خود و خستگی هايش 
در اينستاگرام نوشته: «ماه ها فکر، ماه ها جلسه، ماه ها گپ، ماه ها بی خوابی و بدون تعارف 
و منت ماه ها خون دل خوردن يک تيم يکصدنفره به عشق ساختن برنامه ای برای کشف 
استعدادهای ايرانی؛ در صحنه ای باشکوه نه در ميادين سخيف؛ البته تا آن جا که بايدها 
و نبايدها و هنجارها و نابهنجارها اجازه می داد و می دهد! اين منم در اولين لحظه ای که 
اولين قســمت از اولين فصل «عصرجديد» بالاخره رفت روی آنتن. همه رفقايی که در 
لوکيشن حاضر بودند، ناخودآگاه دســت زدند. انگار خستگی شان دررفت»! چيزهايی 
که احسان در متن کوتاهش بهشان اشــاره کرده؛ اتفاقا همان چيزهايی هستند که در 
واکنش های مثبت به عصر جديد نيز مورد اشاره قرار گرفته اند. واکنش هايی که بيشترشان 
مربوط است به هواداران هميشگی احسان عليخانی که در هر رأی گيری و نظرسنجی يقه 
برای مجری محبوب شان جر می دهند. اين طيف بعد از تماشای دو قسمت آغازين عصر 
جديد «استانداردهای توليد و صحنه پردازی و در کل رنگ ولعاب» اين برنامه را در قياس 
با استانداردهای سيما بالاتر دانسته اند. شايد تنها موردی که در تمام موضع گيری های 

مثبت دستمايه موافقان قرار گرفته است.
همه منتقدان احسان

منتقدان عصرجديد نيز البته بيشترشــان به نکاتی مشــترک اشــاره کرده اند. 
موضوعاتی چون «شــباهت عصر جديد بــا برنامه  امريکــن گات تلنتس، حتی 
در جزييات»، «شــفاف نبودن هزينه های چنيــن برنامه ای»، «زير پاگذاشــتن 
کپی رايــت»، «تناقــض ذاتی عصر جديــد با ارزش هايــی که تلويزيــون تبليغ 
می کند». کپی کاری هم ديگر موضوعی است که منتقدان عصرجديد بهش اشاره 
کرده اند. مثلا کاربری نوشــته:   «برنامه ای را با نام عصرجديد ساخته اند، يک کپی 

وحشتناک، بدون پرداخت کپی رايت به برنامه گات تلنت».
کدام استعداد؟

اهميت و تاثيرگذاری برنامه های اســتعداديابی را شمار استعدادهايی که آن برنامه 
رو کرده، مشــخص می کند. مثلا کيســت که نداند آمريکن آيدلز همه ساله حداقل 
چندنفر به بازار موســيقی آمريکا معرفی می کند يا همين آمريکاز گات تلنت زندگی 
چندنفر را تغيير داده و آنها را به تلويزيون های محلــی، کافه ها و تئاترها و حتی خود 
لاس وگاس فرستاده است. عصر جديد ما اما حداقل در دو قسمت نخستينش در اين 
زمينه آشکارا موفق نبود، وقتی معلوم شــد برخی از استعدادهايی که رو کرده، جديد 
نبوده اند. مثلا احسان موسوی نژاد، که گفته می شود در فوتبال نمايشی نفر اول آسيا 
و نفر پنجم جهان است، يا  ســعيد فتحی روشن که برعکس ادعای برنامه عصر جديد 
شعبده بازی اســت که پيش از اين در برنامه های تلويزيونی متعددی ازجمله فرمول 
يک علی ضياء حاضر بوده. اين موضوع که صدای خيلی هــا را درآورده؛ يکی از دلايل 
انتقادات پرشماری ست که از عصرجديد به  عمل آمده. کاربری نوشته: «اين آقای برنده 
رو حداقل ١٠ساله می شناسم. آيا اين استعداديابی است يا گول زدن مردم»؟ يا: «شما 
رفتيد برای پربيننده کردن برنامه نفر اول يه شاخه سرگرمی رو آورديد و خودتون هم 
باهاش هماهنگ کرديد که می فرستيدش مراحل بالاتر. اين کار را می دونيد مثل چيه؟ 
انگار حسن ريوندی رو دعوت کنن و به عنوان استعداد استندآپ معرفی کنند». يا: «اين  
اســت فرق بين تلنت شــوی ايران و خارج. در خارج اول در تلنت شو مطرح می شن و 
بعد زندگی شون از اين رو به اون رو می شه. اين جا اما بايد مطرح باشن تا دعوت بشن و 

بعدشم اينا بگن چه برنامه ای ساختيم»!
ورود بانوان ممنوع!

از ميــان منتقدان عصرجديد در فضــای مجازی خيلی ها هم بــه تناقض های ذاتی 
استعداديابی در تلويزيون ايران اشــاره کرده اند. توييت پرواکنش يکی از روزنامه نگاران 
را به عنوان مشــتی نمونه خروار در اين جا می شود منتشر کرد: «عصرجديد يعنی هيچ 
محدوديتی در اجرا بين زن و مرد نباشه. وقتی محدوديت های هميشگی برای زنان وجود 

داره، ؛ ما شاهد عصرجديدی نيستيم».

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

و همچنین  یا سنگین  بزرگ  اشیاى 
ظروف شیشه اى ، ظروف چینى و سایر 
اشیاى شکستنى و ظروف حاوى مواد 
خوراکى و شیمیایى  را در قفسه هاى 

پایین کابینت و کمد قرار دهید.

پخش نسخه سینمایى «پایتخت» در شب عید

تهیه کننده ســریال «پایتخت» از ســاخت نسخه 
ســینمایى آن براى پخش در شب  ســال نو خبر داد. 
الهام غفورى در گفت وگو با ایســنا درباره نسخه فیلم 
ســینمایى «پایتخت» که قرار است شب عید پخش 
شود، گفت: «با آقاى زین العابدین، مدیر شبکه یک براى 
نسخه فیلم سینمایى «پایتخت» در شب  سال تحویل 
مذاکــره کردیم. درواقع طرح و قصه ما آماده اســت و 
به زودى تصویربردارى آن کلید خواهد خورد.» او ادامه 
داد: «بازیگران نسخه سینمایى پایتخت همان بازیگران 
سریال هســتند، اما قصه و اتفاقات جدیدى در فیلم 
شکل خواهد گرفت.» غفورى درباره تولید فصل ششم 
سریال «پایتخت» بیان کرد: «ما براى «پایتخت 6» هیچ 
طرح و قراردادى نداریم و فقط درحال مذاکره هستیم.»

خبر

تلنت شوى جدید شبکه سه
به  روایت رسانه هاى اجتماعى  

چه مى کنه
این همه استعداد!

دريا فرج پور| در روز و روزگاری که فاصله هرکس با بهترين اجراهای دنيا در هر رشته 
و زمينه ای، چند کليک در کل در حد چند ثانيه اســت، برنامه ای چون عصر جديد 
احسان عليخانی برای اين که به اصطلاح بگيرد، بايد خيلی سرتر از ديگر برنامه ها 
باشد. يک آس طلايی. يک کار خفن. کاری در حد کارستان. برگ برنده ای که نفس در 
سينه ها حبس کند و کارستانی که برای تماشاگران تازه تر از هر اتفاق ديگری باشد که 

می توانند در صفحه گوشی همراهشان تماشا کنند.
اما آيا اين اتفاق افتاده؟ پاسخ متاسفانه مثبت نيست. در واقع به رغم تمام بازتاب هايی 
که عصر جديد داشته، اما احسان عليخانی برای اين که کارشناسان، منتقدان و حتی 
تماشاگران عام را مجاب کند که برگ برنده اش را رو کرده، کار دشواری در پيش دارد.
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چه


